
Protokoll fört vid Hemvikens tomtägareförenings årsmöte den 14 augusti 2021 

 

Närvarande:  

Torgny Håstad, 1:164, t.hastad@telia.com, 0709 749164 

Karin Håstad, 1:164, k.hastad@telia.com, 073 020 4710 

Freddie Norvell, 1:152, freddie.norvell@gmail.com 

Christer Lindberg, 1:166, christer.lindberg911@gmail.com 

Lars Erik Wretblad, 1:76, larserikw@me.com 

Daniel Westlund, 1:89, daniel.westlund@rocketmail.com 

Marika Schultz, 1:89, schultzmarika@hotmail.com 

Maria Lanner, 1:153, maria.lanner@gmail.com, 070 5341020 

Stig Lanner, 1:153, stig.lanner@gmail.com, 070 5161221 

Mona Holdo, 1:175, mona.holdo@gmail.com, 0708 502028 

Roger Ekenlöw, 1:175, roger.ekenlow@gmail.com, 070 7309900 

Göran Sjöquist, 1:181, goran.sjoquist52@gmail.com,070 5759012 

John Truedsson, 1:168, bm.truedsson@yahoo.se 

Stefan Klingstedt, 1:162, stefan.klingstedt@gmail.com 

Carina Klingstedt, 1:162, carina.klingstedt@gmail.com 

Eva Klingstedt, 1.162 

Lotta Sjödahl, 1:88,  

Marika Tranback, 1:165, marika.tranback@gmail.com 

Michael Bågstam, 1:192 

Anders Fridh, 1:132, anders.fridh@verano.se 

Maria Barré, 1.132, 

 

§ 1. Mötet ansåg att kallelsen, som skickats per epost och satts upp på anslagstavlan den 27 
juli, gjorts i rätt tid.  

§ 2. Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föreningens ordförande Freddie Norvell valdes till mötesordförande.  



§ 4. Lotta Sjödahl och Lars Erik Wretblad valdes att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 

§ 5. Styrelsens berättelse över det gångna verksamhetsåret var utsänd och genomgicks 
översiktligt av mötesordföranden. I anslutning till det frågade Michael Bågstam om vilka 
grunderna var för fördelning av vägkostnaden. I kassören Henrik Kjellbergs frånvaro kunde 
inget bestämt besked ges. Styrelsens ordförande yttrade att styrelsen får lämna ett svar 
efter mötet. 

§ 6. Lars Erik Wretblad läste upp revisorernas berättelse (bilaga), som tillstyrkte ett 
fastställande av resultat- och balansräkningarna och ansvarsfrihet för styrelsen. 

§ 7. Årsmötet beslöt att fastställa resultat- och balansräkningarna samt att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.  

§ 8. Ordföranden hänvisade till budgetkolumnen i de utsända resultat- och 
balansräkningarna och verksamhetsberättelsen samt styrelsens förslag om oförändrade väg- 
och vattenavgifter på 1 000 respektive 500 kr. 

§ 9. Årsmötet fastställde styrelsens förslag till väg- och vattenavgifter. 

§ 10. Den av styrelsen utsedda valberedningen föreslog att Carina Klingstedt skulle väljas till 
ny ordförande, sedan Freddie Norvell avsagts sig omval, att övriga styrelseledamöter skulle 
omväljas, d.v.s. Torgny Håstad, Henrik Kjellberg och Jens Mikael Gottberg samt att Anders 
Fridh skulle väljas till ny styrelseledamot. Årsmötet beslöt enligt förslaget. 

§ 11. Marika Schulz valdes till styrelsesuppleant. 

§ 12. Annika Rydman och Lars Erik Wretblad omvaldes som revisorer med Daniel Westlund 
som suppleant. 

§ 13. Inga motioner förelåg. 

§ 14. Övriga ärenden. 1. Göran Sjöquist föreslog att vägen enligt av honom inhämtade 
offerter skulle förbättras med två lager grus för 8 500 kr och att förbudsskylten vid 
brevlådorna skulle ersättas med en ny för 895 kr. Årsmötet beslöt att överlämna frågan till 
styrelsen och förklarade sig berett att godta att budgeten anpassades efter förslaget. 2. 
Marika Tranback meddelade att namnet och undanbedjandet av reklam på hennes brevlåda 
blivit avlägsnade flera gånger. Ingen annan uppgav på fråga att detsamma hänt dem. 3. Eva 
Klingstedt frågade om några fått analyssvar på inlämnade vattenprover, erbjudna av något 
företag; endast Karin Håstad angav detta (utan anmärkning, vatten från egen brunn). 

§ 15. Ordföranden avslutade mötet och mottog en vinflaska från tacksamma medlemmar. 

 

Vid protokollet:  

 

Justeras: 


